
Z  Á  P  I  S 

 
z 2. veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Vřeskovice dne 21.12.2010 

 

 

Program:      1)  Zahájení 

                       2)  Volba členů kontrolního výboru 

                       3)  Zpráva z mezidobí zasedání 

                       4)  Rozpočtové opatření č. 6 a 7 -  schválení pravomoci starostovi 

                       5)  Zpráva předsedů komisí a výborů 

                       6)  Záměr obce prodat části pozemku 31/1 a 1629/7 

                       7)  Návrh rozpočtu na rok 2011 

                       8)  Darovací smlouva o bezúplatném převodu počítače v knihovně od KÚ Plzeň 

                       9)  Inventarizační komise 

                     10)  Rozprava 

                     11)  Usnesení 

                     12)  Závěr 

 

1.  Zahájení 

 

   Veřejné zasedání zahájil a řídil starosta obce pan Václav Matoušek v 19.00 hod. v restauraci 

kulturního domu. Přítomni všichni členové OZ. Starosta přivítal občany na veřejném zasedání 

a seznámil je s navrženým programem zasedání. 

Hlasování: program byl schválen všemi členy OZ. 

 

Jmenování ověřovatelů zápisu:  p. Majer Jan ml.  p. Zub Jan 

 

Ověření zápisu z minulého veř. zasedání dne 10.11.2010:  p. Bezděková Barbora,            

                                                                                                  p. Ruth Václav 

 

V zápise jsou zaznamenány všechny projednané záležitosti. 

 

 

Volba návrhové komise: 

Předseda:  p. Faloutová Andrea 

Členové:   p. Bohuslav Jiří,  p. Duchek Josef 

 

Hlasování: členové OZ souhlasí s takto navrženou komisí. Starosta vyzval návrhovou komisi, 

aby se ujala své činnosti. 

 

 

2.  Volba členů kontrolního výboru 

 

   Předsedkyně kontrolního výboru p. Barbora Bezděková předložila návrh na členy 

kontrolního výboru a to p. Duchka Josefa a paní Zubovou Zdeňku. 

Hlasování:  OZ souhlasí s volbou těchto členů kontrolního výboru. 

 

 

 

 



 

3.  Zpráva z mezidobí zasedání 

 

  Se zprávou z mezidobí zasedání seznámil přítomné starosta obce p. Matoušek Václav. Od 

posledního veřejného zasedání se zastupitelé sešli na čtyřech poradách, kde bylo projednáno 

následující: 16.11.2010 – organizační záležitosti, podpisové vzory, limity bankovnictví, 

tvorba Vřeskováka atd., inventarizační komise, žádosti o koupi částí pozemků p.č. 31/1 a 

1629/7, příspěvek na školku do Borov.   

24.11.2010 -  úprava vody  v KD, žádost SDH Vřeskovice o příspěvek na rok 2011, přání 

jubilantům, žádost o získání pozemku p.č. 1594/2 a žádost p. Eichlerové na úpravu cesty. 

1.12.2010 -  návrh rozpočtu na rok 2011, možnost zaměstnání zdravotně postiženého 

zaměstnance, známky na popelnice (25% obec, 75% občan), aktualizace a správa počítače 

v knihovně. 

15.12.2010 – společná schůzka se členy výboru TJ Vřeskovice (tenisový kurt, využití 

ubytovny, správce hřiště, kompenzace pronájmu restaurace, žádost o příspěvek na rok 2011), 

pronájem restaurace a bytu v KD, žádost o příspěvek  pro Svaz zdrav. postižených Švihov a 

příprava na veřejné zasedání. 

 

 

4.  Rozpočtové opatření č. 6 a 7 
 

  S rozpočtovým opatřením seznámil přítomné předseda finančního výboru p. Majer Jan ml. 

V rozpočtovém opatření č. 6 z 30.11.2010 došlo k navýšení v příjmové části o dotaci na 

sčítání lidu ve výši 2.172,- Kč a ve výdajové části u kapitoly 19- Vnitřní správa  o navýšení  

48.000,- Kč, u kapitoly 39- Místní hospodářství o navýšení 20.000,- Kč, u kapitoly 14-

Školství navýšení o 28.000,- Kč a u kapitoly 16-Kultura o navýšení 40.000,- Kč. 

V rozpočtovém opatření č. 7 došlo k navýšení rozpočtu ve výdajové části a to u kapitoly 41-

Všeobecná pokladní správa – čerpání dotace na sčítání lidu, domů a bytů ve výši 2.172,- Kč a 

k navýšení příspěvku pro TJ o 30.000,- Kč. 

Hlasování:  členové OZ souhlasí s rozpočtovým opatřením č. 6 a 7. 

 

Starosta požádal členy OZ o udělení pravomoci v odůvodněných případech překročit čerpání 

rozpočtu v jednotlivých paragrafech až o 50.000,- Kč, s tím, že zastupitelstvo toto opatření 

schválí na nejbližším veřejném zasedání OZ. 

Hlasování:  členové OZ souhlasí s tímto návrhem, starosta se zdržel hlasování. 

 

 

5.  Zpráva předsedů komisí a výborů 

 

p. Faloutová Andrea – kulturní komise 

Kulturní komise uspořádala na zahájení adventu rozsvícení vánočního stromu, tentokrát i 

s kulturním vystoupením dětí, vánoční besídku, na 1.1.2011 se plánuje novoroční šlápota a 

2.1. 2011 turnaj ve stolním tenisu. 

 

p. Zub Jan – místní hospodářství 

Zajistí odvoz techniky na sečení trávy na údržbu a případné opravy do Mountfieldu – tj. 

sekačka, traktůrek a křovinořez. 

 

 

 



p. Ruth Václav – lesní hospodářství 
Při kontrole lesa bylo zjištěno,  že několik stromů bylo polámáno, které je třeba odstranit a na 

jaro připravit výsadbu nových stromů dle plánu a po domluvě s hajným.  

 

 

6.  Záměr obce prodat části pozemků 31/1 a 1629/7  
 

   Jedná se o části pozemků a to p. Zemana pod kulturním domem u domu čp. 59 a o 

předzahrádku u domu p. Mareše čp.98. 

Hlasování: všichni zastupitelé souhlasí se záměrem pozemky prodat. 

 

 

7.  Návrh rozpočtu na rok 2011    

 

  Návrh rozpočtu na rok 2011 přednesl předesda finančního výboru p. Majer Jan ml. Návrh 

rozpočtu byl sestaven jako vyrovnaný s celkovými příjmy  2,494.000,- Kč a 2,494.000,- Kč 

výdaji. Návrh je členěn dle kapitol viz v příloze. Hlasování o rozpočtu až po rozpravě. 

 

 

8.  Darovací smlouva o převodu počítače v knihovně 
 

  Plzeňský kraj zaslal obci darovací smlouvu o bezúplatném převodu výpočetní techniky 

v knihovně v rámci internetizace knihoven. Smlouva bude podepsána a odeslána zpět. 

Hlasování: všichni zastupitelé souhlasí s převodem majetku. 

 

 

9.  Inventarizační komise 

 

  K provedení inventarizace majetku obce k 31.12.2010 starosta Matoušek Václav jmenoval 

tyto komise: 

 

Hlavní inventarizační komise:     předseda:  p. Bláha Václav 

                                                         členové:    p. Bezděková Barbora, p. Majer Jan ml. 

 

Zařízení kulturního domu:          předseda:  p. Faloutová Andrea, 

                                                        členové:     p. Matoušek Václav, p. Bláha Václav 

 

Zařízení obecního úřadu:            předseda:  p. Bezděková Barbora, 

                                                       členové:     p. Matoušek, p. Kašparová Hana 

 

Ceniny:                                          předseda:   p. Faloutová Andrea 

                                                       členové:      p. Bezděková Barbora,  p. Kašparová Hana 

 

Požární zbrojnice:                        předseda:   p. Majer Jan ml.  

                                                       členové:      p. Zub Jan,  p. Lehocký Ladislav ml. 

 

Místní hospodářství:         předseda:   p. Zub Jan             

                                                       členové:      p. Matoušek Václav,  p. Ruth  Václav 

 

 



Závazky, pohledávky, zůstatky na účtech: 

                                                      předseda:  p. Bezděková Barbora 

                                                      členové:     p. Kašparová Hana,  p. Majer Jan ml. 

 

 

10.  Rozprava 

 

p. Eichlerová Martina 

Měla dotaz ohledně vodného z vodárny, proč je v rozpočtu. Odpověděl starosta, že obec je 

spoluvlastníkem vodárny (celkem 39 spoluvlastníků) a voda na hřbitově je čerpána z této 

vodárny. Veškeré náklady – elektřina, opravy a rozbory vody jsou pak rozděleny na uživatele, 

kteří mají vodoměry. Začátkem příštího roku bude svolána schůzka s uživateli, kde budeme 

řešit, jak dále postupovat. 

 

p. Hrubý Jan 

Vodárna byla původně užívána jako soukromá, ale po požadavku zavést vodu na hřbitov, 

začala její provoz spravovat obec. 

 

p. Duchek Josef 

Bylo vybudováno 18 přípojek, nainstalovány vodoměry a o veškeré opravy se stará obec. Je 

to asi zatím nejlepší řešení, jak tyto služby občanům zajistit. Dále chtěl vysvětlit, proč se 

navyšovaly náklady na veř. osvětlení a na veřejnou zeleň. Odpověděl starosta, u veřejného 

osvětlení se provádělo rozšíření  jednoho světla u kaštanu a u veřejné zeleně dělaly velkou 

položku služby jako je mulčování ploch nebo odstranění poškozených stromů odbornou 

firmou. 

 

p. Krotký Jan 

Jako bývalý starosta zná problémy s veřejnou zelení a to hlavně u vzrostlých  poškozených 

stromů hnilobou nebo bleskem, kdy musel okamžitě řešit jejich odstranění odbornou firmou, 

která má odpovídající techniku a náklady jsou velké. Ohledně vodárny navrhuje, aby občané, 

kteří vodu čerpají,  založili občanské sdružení. 

 

p. Duchek Josef 

Tázal se, kdo by platil náklady, kdyby došlo k poškození vodovodního potrubí vzhledem 

k jeho stáří. Problém vodárny je třeba řešit i s ohledem na nárůst spoluvlastníků. 

 

p. Bohuslav Jiří 

Navrhuje, aby se přivedla voda i na  spodní část hřbitova a ukončit rouru na horejší části 

hřbitova, která vyčnívá ze zemi. 

 

p. Chmelíř Václav ml. 

Zavádět vodu na spodní část hřbitova by nedoporučoval, jsou to jen další náklady a problémy 

s údržbou. 

 

p. Eichlerová Martina 

Není spokojena se stavem cesty u jejich domu, požaduje cestu vyštěrkovat. Úkol zajistí 

starosta p. Matoušek Václav. Dále je třeba řešit odvodnění cesty od p. Brejchy k p. Ruthovi 

než bude vybudovaná kanalizace. Úkol zajistí p. Bláha Václav. 

 

 



Starosta ukončil rozpravu a nechal hlasovat o návrhu rozpočtu na rok 2011. 

Hlasování: všichni zastupitelé souhlasí s návrhem rozpočtu na rok 2011. 

 

 

11.  Usnesení 

 

  Předsedkyně návrhové komise p. Faloutová Andrea  přečetla návrh usnesení z veřejného 

zasedání, nikdo z přítomných neměl připomínky ani jiné návrhy, proto požádala členy OZ o 

hlasování. 

Hlasování:  všichni zastupitelé souhlasí s návrhem usnesení z 2. veřejného zasedání OZ. 

 

 

12.  Závěr 

 

  Na závěr starosta poděkoval všem přítomným za účast na veřejném zasedání a popřál do 

nového roku.  Schůzi zakončil ve 20.15 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vřeskovice dne  21. prosince 2010 

Zapsala :             Kašparová Hana      

 


